
Protokoll -sektionens styrelse
13 november 2016

Protokoll från styrelsemöte F09–HT16
Styrelserummet, kl. 12.15 onsdagen den 9 november 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Oskar Linander
Lovisa Svensson
Ivar Vänglund
Christine Sjölander
Alexandra Sjösten
Johan Carlström

Karl Tengelin
Felix Agner
Victor Lantz
Sofia Leonardsson
Sofie Hellmark
Linnea Rosenbecker
Niklas Ingemansson

Emil Thorselius
Petter Karlow Herzog
Johanna Engman
Maria Gunnarsson
Karin Odin
Samuel Lundberg

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Oskar Linander utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera proto-
kollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Niklas Ingemansson meddelade att det nu gick att rösta i valet för fullmäktige och
uppmanade alla att göra så.

Sekreterare Lovisa Svensson meddelade att handlingarna för höstterminsmöte 2016 var tryckta.

Petter Karlow Herzog meddelade att Donald Trump samma dag vann presidentvalet i USA.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det skulle hållas ett killergame följande vecka.

Utbildningsminister Christine Sjölander meddelade att det fortfarande gick att fylla i CEQ-
enkäterna och uppmanade alla att göra så.
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§ 7 Diskussionsmöte

Ordförande Joost Kranenborg föreslog att ha ett diskussionsmöte efter höstterminsmötet till-
sammans med de nyvalda styrelseledamötrarna.

Styrelsen beslutade

att sätta datum 30 november för diskussionsmöte.

§ 8 SaFt-anmälan och logistik

Vice Ordförande Oskar Linander meddelade att de som tänkt åka med till SaFt inte skulle
glömma att anmäla sig. Linander planerade hyra -bilen till SaFt-veckan i Göteborg men en
extra bil behövdes för att alla resenärer skulle få plats. Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade
att hon hade en bil tillgänglig den helgen. Vidare undrade Linander vilken tid den 18 november
resenärerna var redo att lämna Lund. Styrelsen kom fram till att kl 15.00 var en bra tid eftersom
en resenär hade obligatorisk föreläsning fram till dess.

§ 9 Höstterminsmötet diskussionsmöte och tillägsyrkanden

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att det var diskussionsmöte inför höstterminsmöte
följande dag och att styrelsen således behövde köpa mötesfika till detta. Utbildningsminister
Christine Sjölander och sanningsminister Alexandra Sjösten tog på sig att inhandla fika. Kassör
Ivar Vänglund meddelade att det skulle vara praktiskt att be medlemmar inkomma med eventu-
ella tilläggsyrkanden innan höstterminsmötets början. Ordförande Joost Kranenborg meddelade
att styrelsen också behövde skriva tilläggsyrkanden till vissa propositioner så att de stämmer
överens med propositionen angående tack och arbetskostnader. Vidare uppmanades alla utskotts-
ordförande att hålla en mycket kort presentation av sin preliminära verksamhetsberättelse under
höstterminsmötet. Styrelsen bör också förbereda sig för att hålla korta presentationer av propo-
sitioner och motionssvar under höstterminsmötet. Styrelseledamöterna påmindes också om att
det var viktigt att under mötet att poängtera då denne uttrycker en personlig åsikt och inte
styrelsens delade åsikt.

§ 10 Överlämning och skifte

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att det var god tid att börja planera inför styrelse-
nämndskifte. Kranenborg föreslog att direkt efter höstterminsmötet fråga de nyinvalda i styrelsen
samt nämnden om lämpligt datum för en skifteshelg. Vice ordförande Oskar Linander skulle börja
undersöka lokaler att hålla skiftet i.

§ 11 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F10–HT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F09–HT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Karl Tengelin F09–HT16
F12–VT16 Tack och arbetskostnader Joost Kranenborg F11–HT16
F13–VT16 Caféets ekonomi Sofie Hellmark F11–HT16

Byggandet av portabel boombox: Petter Karlow Herzog meddelade att det inte hänt så
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mycket med boomboxarna sedan sist. Det som fortfarande behövde göras var att installera mer
batterier och en batterimätare. Johanna Engman och ordförande Joost Kranenborg meddelade
även att ena boomboxen under olika tillfällen inte fungerat alls eller har glappat. Vidare disku-
terades överlämningen av boomboxarna. Tanken var att prylmästeriet skulle ta över dem och
personen som byggt boomboxarna skulle skriva instruktioner om hur boxarna var uppbyggda.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F01-VT17.

Arbetsgrupp för nya SK: Prylmästare Karl Tengelin föredrog de saker arbetsgruppen disku-
tetat under senaste mötet. Arbetsgruppen hade diskuterat vad som fungerat bra, vad som inte
fungerat bra och saker kvar att göra. Se bilaga till protokollet. Ordförande Joost Kranenborg
föreslog att ha städdag den 27 november. Styrelsen kom överens om att det passade bättre att
hålla städdag den 4 december istället.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F14-HT16.

§ 12 Övrigt

Inget övrigt togs upp under mötet.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 16 november kl. 12.15 i styrelserummet.

§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Lovisa Svensson
Sekreterare

Oskar Linander
Justerare



Arbetsgrupp   SK   –   från   möte   3/11 
Det   som   funkar: 
Mötesdelen   av   rummet   fungerar   riktigt   bra   och   är   välanvänt. 
Den   lilla   delen   med   soffan/fotölj   är   riktigt   nice. 
Datorerna   funkar   bra   att   använda,   ibland   lite   mycket   lösa   papper   där   dock. 
 
Det   som   inte   funkar: 
Kan   vara   lite   trångt   vid   södra   väggen. 
Lilla   bordet   mot   tornavägen,   kanske   ha   skrivbordsmaterial   istället. 
Kan   vara   svårt   att   hitta   kontorsmaterial,   borde   samla   på   ett   ställe   närmare   kontorsdelen. 
Gitarren... 
 
Att   göra: 

● Fixa   bättre   soptunna   källsortering 
● Göra   av   med   onödiga/trasiga   stolar   och   bord 
● Ev.   köpa   in   ett   till   bord   till   norra   väggen,   samma   som   de   andra. 
● Göra   av   med   hatthyllan/fixa   bättre 
● Göra   av   med   “tillbedsbordet”. 
● Hänga   upp   gitarren 
● Flytta   kontorsmaterial   till   rimligt   ställe 
● Köpa   in   växter 
● Byta   till   Salto 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


